

Skolebestyrelsesmøde Skoledistrikt Syd

Mødested: Stensnæs Skoleafdeling

Tidspunkt og dato: kl. 1900-2100 d. 31. oktober 2018

REFERAT	
Deltagere	<ul style="list-style-type: none">• Gabriella Hartvig• Louise Jæger Jeppesen• Anette Hede Michaelsen AFBUD• Lone Haugaard• Lone Bilgaard• Peter Christensen AFBUD• Dan Christiansen• Thomas Kaptain• Ulla Winther - medarbejderrepræsentant• Rene Dehn – medarbejderrepræsentant AFBUD• Lars Lundgreen – Skoledistriktsleder• Signe TO-9Z• Sofie TO-8Z• Susanne Danielsen (referent)
1. Godkendelse af dagsorden samt punkter til evt. – 5 min.	Godkendt
2. Nyt fra elevrådet	Intet nyt Lars følger op på arbejdsgang ift. dagsorden til elevrådet.
3. Økonomi – fast punkt Bilag	Lars orienterer om, at vi fortsat mangler et retvisende budget for 2019 førend vi endeligt kender distriktets økonomi for 2019. Der er møde med ØKC (Økonomiecentret) i denne uge hvor vi håber at få et retvisende budget fremlagt.
4. Opgaver jf. Årshjul <ul style="list-style-type: none">• Forretningsorden• Værdigrundlag• Erhvervs- og foreningsrepræsentant	Det blev besluttet, at Lars laver et udkast til forretningsorden, som drøftes på næste møde. Det besluttet, at der ikke for nuværende bruges tid på at udarbejde et værdigrundlag.

	<p>I stedet besluttes det, at der skal udarbejdes en folder, som beskriver hvad distriktet står for og <i>hvad der kendetegner den enkelte skoleafdeling</i>. Lokalrådene skal involveres i opgaven med at beskrive skoleafdelingen. Hver afdeling skal sende 20-30 linjer til Lars efter afdelingens næste lokalråd. Folderen skal fremadrettet være tilgængelig på hjemmesiden.</p> <p>Under punktet drøftes det også, at det har en god kommunikationseffekt at bruge Facebook og nyhedsbreve til forældregruppen.</p> <p>Det besluttes at bestyrelsen ikke ønsker en fast erhvervs- og foreningsrepræsentant idet forventninger til hvilken merværdi disse har skabt for bestyrelsen ikke har levet op til det man havde håbet. Der er dog enighed om at erhvervsrepræsentanten, som sad i den forrige periode bidrog til mange gode drøftelser og gav relevant input til møderne. Fremover vil bestyrelsen indkalde relevante personer ad hoc, hvis dette vurderes at give mening.</p>
<p>5. Elevernes Nationale Trivselsmåling</p> <p>Målet med punktet er at drøfte forslag til rammesætning (arbejdsgang) for punktet således at drøftelserne af resultaterne i højere grad kan kvalificeres.</p> <p>Bilag er udsendt ved det seneste møde.</p>	<p>Det besluttes at bestyrelsen gerne vil have en "tilbage melding" på hvilke overskrifter de enkelte skoleafdelinger vil fokusere på ift. Elevernes Nationale Trivselsmåling. Lars tager det med på november eller december-mødet</p> <p>Lars orienterer om hvordan der arbejdes med målingerne på afdelingerne.</p> <p>Lars orienterer om, at uddannelsesstatistik.dk kan være et relevant værktøj at anvende for bestyrelsen, hvis de vil vide mere om skolens nøgletal.</p>
<p>Kort orientering v/ Louise – 5 min.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Reklame på Intra 	<p>Intra bliver til portalen AULA. En arbejdsgruppe er i gang med at se på forældresamarbejdet. En af de pinde, der blev arbejdet med var, hvad skulle der være på "opslagstavlen/væggen". Aula rulles ud fra medio april i Frederikshavn Kommune og igangsættes fra august.</p> <p>Forslag at emnet "Reklame på intra" udsættes indtil videre. Lars undersøger dog problematikken om at "reklamer" kan se hos den enkelte bruger.</p>
<p>Kort orientering v/ Lars – 5 min.</p>	<p>Talentforløb på Frederikshavn Gymnasium starter i november. Vi har 6 elever med fra distriktet.</p>

	<p>Talentforløb med Handelsskolen startes i november. Vi har 6 pladser tildelt.</p> <p>Konflikthåndteringskursus er slut. Alle medarbejdere har været med og med gode tilbagemeldinger. Afdelingslederne skal nu finde ud af, hvad man vil have mere af i forhold til konflikthåndtering, så der kan arbejdes videre med indholdet fremadrettet.</p> <p>Positive tilbagemeldinger på ledelsesrokade, hvor Tim Terkelsen nu også har ansvar for indskolingen i Torslev Skoleafdeling.</p> <p>Incitamentsmodel el, varme, vand viser et overskud, ca. 30.000 kr. Der er uddelt 5.000 kr. til hver skoleafdeling, som frit kan benyttes til det man finder relevant.</p> <p>De ekstra midler der er tildelt fra Ejendomscenteret i 2018 ca. 120.000 kr. har blandt andet givet et nyt indgangsparti i Hørby, nye vinduespartier i dele af Stensnæs Skoleafdeling og tilskud til ny legeplads på Torslev Skoleafdeling.</p>
<p>Punkter til næste møde – 5 min.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Bygninger – stand, vedligeholdelse og rengøring • Valgfag • Mission/vision • Erhvervspraktik • Elevernes Nationale Trivselsmåling • Referater • Fastsættelse af datoer for møder i vinter/forår 2019 	
<p>Evt:</p> <p>Erhvervspraktik N/T kørsel høring Referat</p>	<p>Erhvervspraktik bliver et punkt på et af de kommende møder. Koordinator for UU inviteres til at deltage.</p> <p>Der er udsendt brev til alle forældre om at komme med input til hørings svar vedr. køreplaner N/T. Lars samler og sender ind til Kørselskontoret.</p> <p>Referater: Tilbage melding fra nogle forældre, at referaterne er for kortfattet og forældrene får ikke noget ud af at læse dem. Vi drøfter det på et af de kommende møder.</p>

Torsdag d. 29. november 2018 Torslev Skoleafdeling
Mandag d. 17. december 2018 Sæby Skoleafdeling

Alle møder afholdes fra kl. 1900-2100 og er lagt ind som elektroniske kalenderinvitationer.

OBS! Mødet d. 17. december starter kl. 1800 og er med spising.